
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 19.04.2017  
 
Diverse orienteringar: 
 
Ungdommens fylkesutval v/Anna Elisabeth Sunde, Malene K. M. Alsaker og Julie Henriette Langum 
KS v/Sølvi Sørebø, medlem Yrkesopplæringsnemnda 
Arbeidet med HFK sin tilstandsrapport: Oppbygging, innhald, form og språk v/Tor Ivar S. Sandvik 
 
Representanten Alexander Fosse Andersen stillte spørsmål om status og framdrift vedk. vedtak i 
fylkesutvalet vedk. tannklinikken i Etne. 
 
Fylkestannlegen svara på spørsmålet, og vil koma tilbake til saka. 
 
Representanten Alexander Fosse Andersen stillte spørsmål om HFK har kjennskap til /er involvert i  
Bergen sitt arbeid vedk. «Nullvisjon mot selvmord».  
 
Fylkesdirektør opplæring bad om å få spørsmålet tilsendt via e-post, og vil svara på denne. 
 
Representanten Daniel Hexdal stillte spørsmål vedk. sitt oversendingsforslag i fylkestinget i mars vedk. 
oppretting av ei yrkesfagleg idrettsline. 
 
Fylkesdirektør svara på spørsmålet.  Tilbodet er reelt også i dag. 
 
Representanten Kjetil Hestad ønskjer at møta i OPHE skal haldast ute i kommunane så sant det høver. 
Utvalsleiar slutta seg til ønskjet og vil følgja dette opp.  
 


